

**CITY OF WEST HOLLYWOOD
RUSSIAN ADVISORY BOARD
MINUTES FOR TUESDAY, FEBRUARY 19, 2013**

**Community Conference Room, City Hall
8300 Santa Monica Boulevard, West Hollywood**

1. **CALL TO ORDER** –Chair Raisa Aguf called the meeting to order at 7:10 P.M.
2. Raisa Aguf led the Pledge of Allegiance
3. Roll Call – Board Members present: Raisa Aguf, Andrey Pronin, Diana Volman, Larisa Danilova, Vika Safrigina, Lyubov Levitan, Yefim Stolyarsky, Valentina Matiji.

Efim Kutz, was absent.

Staff Liaison Tatiana Rodzinek.

4. Approval of Agenda: Lyubov Levitan made a motion to approve agenda, seconded by Valentina Matiji.
5. Approval of Minutes of the meeting of January 15, 2013. Vika Safrigina made a motion to approve, seconded by Yefim Stolyarsky.

6. ITEMS FROM THE PUBLIC

There were no public comments

7. RUSSIAN ADVISORY BOARD MEMBERS' COMMENTS

There were no comments.

8. NEW BUSINESS

8.A. COMMUNITY STUDY FOCUS GROUP

Consulting company conducted a Focus Group Community Study meeting. After the discussion the group reconvened as a RAB meeting.

8.B. VICTORY IN EUROPE DAY

The board discussed the date and time of the event. The board members agreed that the event should take place in Plummer Park on the grassy area next to the memorial, on Saturday, May 11, 2013 at 11 a.m.

9. UNFINISHED BUSINESS

9.A. RUSSIAN CULTURAL WEEK

The board members talked about the events for the Russian Cultural Week and reminded everyone about nominations for the Russian Community Awards Reception.

9.B. INTERNATIONAL WOMEN'S DAY CELEBRATIONS

The Russian Advisory Board discussed the design of the flyer and picked the design the majority liked. Board members also discussed the participants of the event and the budget.

10. ITEMS FROM STAFF

There were no items from staff

11. PUBLIC COMMENTS

There were no public comments.

12. RUSSIAN ADVISORY BOARD MEMBERS' COMMENTS

There were no comments

13. ADJOURNMENT

The Advisory Board adjourned at 9:35 PM to their next regularly scheduled meeting, which will be on Tuesday, March 19, 2013.

APPROVED BY A MOTION OF THE RUSSIAN ADVISORY BOARD ON THIS 26th DAY OF MARCH 2013.



CHAIRPERSON

ATTEST:

STAFF LIAISON

**ГОРОД ЗАПАДНЫЙ ГОЛЛИВУД
СОВЕТ РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ
ПРОТОКОЛ ЗАСЕДАНИЯ ВО ВТОРНИК, 19 ФЕВРАЛЯ 2013 ГОДА**

**КОНФЕРЕНЦ-ЗАЛ МУНИЦИПАЛИТЕТА ГОРОДА
8300 SANTA MONICA BLVD., WEST HOLLYWOOD**

1. **НАЧАЛО ЗАСЕДАНИЯ** – Председатель совета Раиса Агуф объявила заседание открытым в 7:10 вечера
2. Раиса Агуф читала клятву верности
3. **ПЕРЕКЛИЧКА** – Члены Совета: Раиса Агуф, Андрей Пронин, Диана Вольман, Лариса Данилова, Вика Сафрыгина, Любовь Левитан, Ефим Столярский, Валентина Матиджи. Координатор работы совета – Татьяна Родзинек.

Ефим Куц - отсутствовал.

4. **ОДОБРЕНИЕ ПОВЕСТКИ ДНЯ:** Любовь Левитан предложила одобрить повестку дня, Валентина Матиджи предложила поддержать предложение.
5. **ОДОБРЕНИЕ ПРОТОКОЛА ПРЕДЫДУЩЕГО ЗАСЕДАНИЯ:** Вика Сафрыгина внесла предложение одобрить протокол заседания от 15 января, Ефим Столярский предложил поддержать предложение.
6. **КОММЕНТАРИИ ОБЩЕСТВЕННОСТИ**
Комментариев не было
7. **КОММЕНТАРИИ ЧЛЕНОВ СОВЕТА**
Комментариев не было.
8. **НОВЫЙ ПРОЕКТ**

8.A. ОБСУЖДЕНИЕ ОБЩЕСТВЕННОГО МНЕНИЯ О СОЦИАЛЬНЫХ УСЛУГАХ ГОРОДА

Консультационная компания провела встречу с общественностью по обсуждению общественного мнения. После обсуждения, совет русскоязычной общины возобновил заседание.

8.B. ДЕНЬ ПОБЕДЫ

Члены совета обсудили время и день проведения праздника. Члены совета согласились с предложением провести мероприятие на открытом воздухе около мемориала в субботу, 11 мая 2013 года в 11 часов утра.

9. НЕЗАВЕРШЕННЫЙ ПРОЕКТ

9.A НЕДЕЛЯ РУССКОЙ КУЛЬТУРЫ И ИСКУССТВА

Члены совета обсудили мероприятия недели русской культуры и искусства и напомнили всем о номинациях на получение наград.

9.В. ПРАЗДНОВАНИЕ МЕЖДУНАРОДНОГО ЖЕНСКОГО ДНЯ

Члены совет обсудили дизайн листовки и выбрали наиболее подходящий вариант.
Члены совета также обсудили программу и бюджет мероприятия

10. СООБЩЕНИЯ СОТРУДНИКОВ

Сообщений не было.

11. КОММЕНТАРИИ ОБЩЕСТВЕННОСТИ

Комментариев не было.

12. КОММЕНТАРИИ ЧЛЕНОВ СОВЕТА РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ

Комментариев не было.

13. ЗАВЕРШЕНИЕ

Заседание было завершено в 9:35 вечера. Следующее заседание состоится в регулярно назначенное время во вторник, 19 марта 2013 года.

ОДОБРЕНО РЕШЕНИЕМ СОВЕТА РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ 26 МАРТА 2013 ГОДА.



ПРЕДСЕДАТЕЛЬ

ПОДТВЕРЖДАЮ:

СОТРУДНИК ГОРОДА